
Dosedanji izvršni svet je dobro
delal

Do zapletov (neudeležbe naših poslancev na scji občin-
ske skupščine) glede sestava novega izvršnega sveta je
prišlo zaradi nespoStovanja dogovorov med strankami,
saj smo bili tudi v naši stranki mnenja, da je g. Valentin-
m zelo uspešno vodil dosedanji izvrSni svet, za kar bi
bilo potrebno izrcči posebno priznanje. Ob tako kvalitet-
nem delu celotnega izvrJSnega sveta pa je za obdobje do
volitev nesmisel karkoli spreminjati. Mandatar bo pač
moral upoštevati to stali&e, saj si bo le tako zagotovil
kontinuiteto in kvaliteto bodočega dela.
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